
Protokół nr 48/22 

z posiedzenia Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji 

z dnia 22 listopada 2022 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Zofia Krzemińska - Przewodnicząca Komisj i, 
2. Andrzej Chatłas 
3. Jarosław Tadych, (nieobecny) 
4. Danuta Zalewska, 
5. Katarzyna Kolasa 
6. Ireneusz Balcer, 

Pozostali zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1). 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie o godzinie 09.00. 

Na początek powitała członków Komisji, a także zaproszonych gości. Następnie 

zaprezentowała porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Informacja dotycząca funkcjonowania szkół zaocznych prowadzonych przez 

powiat. 

2. Opiniowanie projektów uchwał na sesję - w sprawie Programu Współpracy 

Powiatu Sępoleńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023. 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

Ad.l. 

W tym punkcie głos zabrała Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) Lidia Sokulska-Tłok. 
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Dyrektor poinformowała, że w obecnym roku szkolnym na prowadzenie Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych na terenie powiatu sępoleńskiego zdecydowały się 

CKZiU w Więcborku i ZSP w Sępólnie Krajeńskim. W ubiegłym roku szkolnictwo 

zaoczne prowadziło tylko CKZiU. W roku szkolnym 2022/2023 naukę w systemie 

zaocznym rozpoczęło łącznie 45 osób. Słuchacze ci to absolwenci szkoły zawodowej, 

dlatego też naukę według obowiązujących przepisów rozpoczęli od klasy drugiej. 

Wydział Edukacji, (...) dokonał wyliczeń opłacalności funkcjonowania tych 

oddziałów stwierdzając, że jeśli ta liczba osób się utrzyma, to w budżecie powiatu z 

tego tytułu powinno zostać 20.000 zł. Kwota ta jest jedynie symulacją, bo nie jest 

znana jeszcze wysokość subwencji oświatowej. 

Lidia Sokulska-Tłok poinformowała ponadto, że jeśli chodzi o egzamin maturalny 

słuchaczy, to charakteryzuje się on niską zdawalnością. Poza tym mało osób w ogóle 

decyduje się aby do niego przystąpić. Szkolnictwo zaoczne powoduje również 

dokonanie zmian w grafikach pracy nauczycieli, bo łącznie z nauką dzienną etat 

nauczyciela w jednej placówce nie może przekroczyć 1,5 etatu. 

Ad. 2. 

Dorota Szymańczak, Inspektor ds. Opracowywania i Koordynowania Projektów 

Unijnych zaprezentowała projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy Powiatu 

Sępoleńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023. 

Inspektor wyjaśniła, że w roku 2023 kwota przeznaczona na organizacje i 

stowarzyszenia nie ulegnie zmianie i wyniesie 20.000 zł. Ponadto D. Szymańczak 

przedstawiła kilka wydarzeń, które odbyły się w roku 2022 z tych środków, m.in. targi 

ogrodnicze czy regaty. 

Przewodnicząca Zofia Krzemińska poddała projekt uchwały do zaopiniowania. 

Komisja zaopiniowała projekt jednomyślnie pozytywnie. 

Ad.3. 

Przewodnicząca Zofia Krzemińska zapytała członków Komisji czy są jakieś 

propozycje do planu pracy na przyszły rok. 
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Andrzej Chatłas stwierdził, że Komisja nie odwiedziła jeszcze wszystkich szkół 

średnich na terenie powiatu. Zaproponował, żeby odbyły się również posiedzenie 

wyjazdowe. 

Marek Chart zauważył, że Komisja Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji 

posiada długą nazwę. W związku z powyższym dobrem pomysłem byłoby zajęcie się 

tematyką związaną nie tylko z edukacją, ale także ze sportem, turystyką, czy kulturą. 

Po zrealizowaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Zofia 

Krzemińska zakończyła posiedzenie Komisji o godzinie 09.20. 

Protokołowała: 
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